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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 
Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 1917 din 16.02.2018 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 16 februarie 2018, ora 1300 
 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

(lipseste domnul consilier Zaharia Nicolae) din 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

▪ Domnul Luchian Laurentiu, referent(manager RECL) in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea. 

▪ Doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil) in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, SPUZA VASILE. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 103 din 08.02.2018 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 16 

februarie 2018, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 

2018 si estimarile pe anii 2019 – 2021. 

2. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru 

perioada martie - mai 2018. 

3. Interpelari si raspunsuri. 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2018 si estimarile pe anii 2019 – 2021. 
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 - Dau cuvântul doamnei  Baciu Violeta, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 

2018 si estimarile pe anii 2019 – 2021. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2018 si estimarile pe anii 2019 – 2020. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018 si estimarile pe anii 2019 – 2021. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018 si estimarile pe anii 2019 – 2021.  

 DISCUTII : 

 

 Domnul primar spune ca bugetul alocat este unul satisfacator, dar considera ca se putea mult 

mai bine, avand in vedere ca avem propuse multe obiective pe care vrem sa le realizam anul 

acesta.Dupa cum stiti anul trecut ne-am propus sa reabilitam cladirea cu destinatie de Camin Cultural 

Rebricea, insa au fost alte prioritati si banii s-au distribuit pentru realizarea acestora, dar nu trebuie sa 

mai amanam reparatiile deoarece cladirea este intr-o stare avansata de degradare. 

 Domnul consilier Zaharia Petrea este de parere ca ar trebui demolata constructia si realizata una 

noua, deoarece au mai fost facute ”carpeli”, dar apa infiltrata in pereti poate duce la prabusirea 

structurii, existand probabilitatea ca vietile oamenilor care participa la anumite evenimente organizate 

in imobil sa le fie puse in pericol.Peretii cladirii sunt din paianta, iar consolidarea acestora este 

dificila.Intra foartemult material.Cred ca ar trebui facuti niste piloni, decapati peretii, de fapt extras 

lutul putred si apoi turnat beton. 

 Doamna contabil Baciu Violeta spune ca nu dispunem de suficienti bani pentru realizarea unei 

constructii noi.Reparatiile se pot realiza, contravaloarea fiind de 40 % din valoarea cladirii, valoare 

cuprinsa in inventarul domeniului public.Daca vorbim de demolarea constructiei existente si de 

construirea alteia, avem nevoie de 700 mii lei si trebuiesc obtinute avize, autorizatii. 

 Domnul consilier Zaharia Petrea propune ca banii alocati anul acesta sa fie pastrati pentru acest 

obiectiv, la anul sa mai fie distribuita o suma si mai bine sa asteptam cativa ani pentru construire cladire 

noua. 

 Domnul consilier Morariu Ionel spune ca ar trebui sa contractam o firma si cu suma de 80 mii 

lei sa-l consolidam. 

 Domnul Luchian Laurentiu arata faptul ca pentru incheierea unui contract trebuie realizat un 

caiet de sarcini si un studiu de fezabilitate, trebuie facut anunt in SEAP.Preturile la materiale sunt foarte 

mari, cu aceasta suma nu realizam prea multe. 

 Domnul viceprimar Mihaila Neculai spune ca din banii alocati pentru reparatii drumuri si 

poduri, va fi achizitionata piatra si se va interveni in primul trimestru. 

 Domnul consilier Robac Florin considera ca cel mai bine ar fi ca piatra sa fie amestecata cu 

nisip. 

 Domnul consilier Elisei Marcel spune ca s-ar putea utiliza nisip de pe dealul Craciunesti. 

 Domnul viceprimar spune ca nu este calitativ.Totodata, acesta arata faptul ca anul acesta va 

trebui schimbat acoperisul de la Scoala Primara Sasova si construirea unui gard la Scoala Primara 

Bolati. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018 si estimarile pe anii 2019 – 2021.   

   

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
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   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Zaharia Nicolae), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru 

perioada martie – mai 2018. 

 
 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă, pentru perioada martie – mai 2018. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

   3. Interpelari si raspunsuri. 

 

 3.1. Domnul consilier Zaharia Petrea aduce la conostinta domnului viceprimar, ca parintii din 

satul Sasova s-au plans de temperatura scazuta din incinta scolii. 

 Domnul viceprimar spune ca in acest sat sunt putini beneficiari ai Legii nr. 416/2001 si l-a 

desemnat pe Zaharia Vasile-Florin, impreuna cu sotia sa faca curatenie si sa asigure caldura, doar ca au 

putine ore de realizat.Ei vin dimineata la ora 6,00 si stau pana la ora 8,00.Nu am pe cine sa desemnez, 

cineva responsabil. 

 Domnul primar propune sa aduca pe cineva de la Draxeni care sa asigure continuitate pana la ora 

10. 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Zaharia Nicolae), se aproba. 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                 SECRETAR,  

             Consilier, Spuza Vasile                                                   p. Onu Alina – Elena  


